
 

 

SPRAWOZDANIE 

                   Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 
 

 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie i Panowie Sołtysi, Szanowni Państwo! 

 
  

Sprawozdanie dotyczy okresu od 01.07.2008r. do 31.07.2008r. 
 

 

1. Gmina Zabrodzie jako jedyna z powiatu wyszkowskiego znalazła się wśród stu         

          najlepszych gmin wiejskich w Polsce w prestiŜowym rankingu przeprowadzanym przez     

          dziennik ,,Rzeczpospolita". Zabrodzie znalazło się na 87 miejscu. Komisja konkursowa na   

          podstawie informacji otrzymanych z Ministerstwa Finansów oceniając m.in. stan 

          finansowy gminy, jej zarządzanie, dochody i wydatki, zadłuŜenie, pozyskane środki w  

           przeliczeniu na jednego mieszkańca dokonała wyboru stu najlepszych gmin. Zabrodzie  

          jest na 10 miejscu w województwie mazowieckim biorąc pod uwagę blisko 300 gmin  

           wiejskich w województwie. 

2. W okresie objętym sprawozdaniem wystąpiłem z wnioskiem do Wojewody 

Mazowieckiego - Jacka Kozłowskiego oraz Marszałka Województwa Mazowieckiego - 

Adama Struzika o objęcie patronatem ,,Zabrodzkiego Święta Plonów".  

      Zarówno Wojewoda jak i Marszałek wyrazili zgodę na objęcie patronatem, a Urząd 

Marszałkowski będzie prawdopodobnie współorganizatorem tej uroczystości.  

      W chwili obecnej w Urzędzie Marszałkowskim przygotowane są projekty uchwał, 

przewidujące dofinansowanie naszej uroczystości w wysokości 23 tys. zł. 

     Tak więc widać, Ŝe obawy niektórych radnych dotyczące wysokich kosztów były zbędne. 

Warto przygotować dobry program uroczystości, który w konsekwencji umoŜliwi 

pozyskanie środków i znacznie obniŜy koszt uroczystości.  

     Serdecznie zapraszam Państwa na ,,Zabrodzkie Święto Plonów”, które odbędzie się 24 

sierpnia na terenie Domu Dziecka w Dębinkach. 

3. Od 1 lipca zatrudniony został w Urzędzie nowy pracownik na stanowisko obsługi 

sekretariatu oraz obsługi Rady Gminy jest nim Pani Monika Wrona mieszkanka 

Zabrodzia. 

 



 

4. 1 lipca nastąpiło otwarcie ofert w postępowaniu przetargowym na inwestycję pn.  

    ,,Zagospodarowanie terenu przy urzędzie gminy". Wpłynęły dwie oferty z czego najtańszą  

     okazała się oferta od ,,Firmy Handlowo-Usługowej AGBUD” z Karpina za kwotę 241 tys.   

      brutto, druga oferta była za kwotę 282 tys. zł od firmy KOPBUD – Robert Traczyk z  

      Sieczych. 9 lipca podpisałem umowę na wykonanie prac, które rozpoczną się w  

      najbliŜszych dniach. 

5. 3 lipca uczestniczyłem w spotkaniu z Wicemarszałkiem Województwa Mazowieckiego - 

Ludwikiem Rakowskim. Tematem rozmów były bieŜące sprawy dotyczące Naszej 

Gminy, a w szczególności dofinansowanie przez Urząd Marszałkowski ,,Zabrodzkiego 

Święta Plonów" oraz dofinansowanie wybudowanej juŜ sieci wodociągowej Głuchy, 

Wysychy, Dębinki.  

6. 7 lipca odbyłem spotkanie z Zastępcą Burmistrza Wyszkowa - Adamem Mrozem w 

sprawie przebudowy drogi Anastazew - Podgać. 

7. 8 lipca odbyłem spotkanie robocze z Wiceprezesem, zaś 11 lipca z Prezesem  

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

Tematem rozmów była dotacja do zakupu nowego samochodu dla OSP w Zabrodziu. 

Konsekwencją spotkań jest przyznanie 100 tys. zł dotacji. Łącznie Gmina ma przyznane 

470 tys. zł dotacji z czterech źródeł – jako jedyna w powiecie. 

8. 9 lipca nastąpiło otwarcie ofert w ogłoszonych konkursach w ramach Poakcesyjnego 

Progrmu Wsparcia Obszarów Wiejskich, z którego Gmina otrzyma łącznie ok. 280 tys. zł. 

Wpłynęły trzy oferty i wszystkie zostały zaakceptowane. Komisja zaakceptowała ofertę 

Gimnazjum oraz Szkoły Podstawowej w Zabrodziu na zorganizowanie siedmiodniowego 

wypoczynku dla 90 osób w górach i na mazurach za łączną kwotę 45 tys. zł. Ponadto 

komisja zaakceptowała ofertę Gminnego Centrum Kultury na zorganizowanie 

Zabrodzkiego Święta Plonów za kwotę 15 tys. zł.  

9. 9 czerwca uczestniczyłem w spotkaniu w Urzędzie Gminy w Jadowie w sprawie budowy 

drogi Adampol - Basinów z udziałem przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego.  

10. 11 lipca brałem udział w spotkaniu w Urzędzie Miejskim w Wyszkowie dotyczącym 

ścieŜek rowerowych na terenie powiatu wyszkowskiego. 

11. 14 lipca w Kazuniu podpisałem umowę z Urzędem Marszałkowskim na dofinansowanie  

      zakupu samochodu dla OSP.  

12. 17 oraz 30 lipca brałem udział w spotkaniach w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad dotyczących bieŜących spraw związanych z przebudową drogi krajowej.  

 



 

 

13. 21 lipca odbyło się otwarcie ofert w postępowaniu przetargowym na ,,Rozbudowę 

Publicznej Szkoły Podstawowej o pomieszczenia dla przedszkola". Wpłynęła jedna oferta 

za kwotę 302 tys. zł od firmy Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Handlowe Krzysztof Falba 

z Latoska. Gmina otrzymała 100 tys. zł dofinansowania na realizację tej inwestycji z 

Urzędu Marszałkowskiego. 

14. 25 lipca uczestniczyłem w uroczystych obchodach ,,Święta Policji" w Wyszkowie.  

15. Dzięki zaangaŜowaniu Wojewody Mazowieckiego - Jacka Kozłowskiego, Ministerstwo 

Spraw Wewnętrznych i Administracji przyznało Naszej Gminie dofinansowanie w 

wysokości do 100 tys. zł na odbudowę dróg zniszczonych podczas powodzi w 

miejscowości Młynarze. Problemem w tej sprawie jest krótki okres na przygotowanie 

wymaganych dokumentów i przeprowadzenie postępowania przetargowego. 

16. 29 lipca ogłoszone zostało postępowanie przetargowe na ,,Budowę boiska gminnego w 

miejscowości Zabrodzie". Gmina otrzymała 50 tys dofinansowania z Urzędu 

Marszałkowskiego na realizację tej inwestycji. Termin składania ofert mija 18 sierpnia. 

       17. 30 lipca rozstrzygnięte zostało postępowanie przetargowe na ,,Przebudowę drogi gminnej   

            transportu rolnego Mostówka - Gaj". Wpłynęły trzy oferty, z czego najtańszą okazała się  

           oferta firmy ,,Spółdzielnia Robót Budowlano - Drogowych" z Tłuszcza za kwotę 150 tys.   

           zł, kolejna oferta była od firmy ,,POLHILD I" z Kobyłki, zaś najdroŜszą okazała się oferta      

           firmy ,,STRABAG Sp. z o.o." za kwotę 193 tys. zł. Gmina otrzymała dofinansowanie na  

           przebudowę tej drogi w  wysokości 40 tys. zł z Urzędu Marszałkowskiego. 

6. 7 lipca odbyły się dwa konkursy na dyrektorów szkół tj. Szkoły Podstawowej w Dębinkach 

oraz Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Adelinie. Komisja wybrała dotychczasowych 

dyrektorów tj. Jadwigę Teodorczyk na dyrektora Szkoły Podstawowej w Dębinkach oraz 

Hannę Gajewską na dyrektora Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Adelinie. 

      Wybór dyrektorów został pozytywnie zaopiniowany przez Kuratorium Oświaty, wobec 

czego korzystając z okazji mogę wręczyć dyrektorom powierzenie pełnienia funkcji na 

kolejne pięć lat.  

 

 

 


